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SKUPŠTINA  KANTONA  SARAJEVO 
predsjedavaju ća Skupštine  
 

 
PREDMET: Zastupni čka inicijativa Fazlija Nedžad-a, odgovor, dostavlja  se ;- 
 
  
Zastupnik Fazlija Nedžad je na Četrnaestoj Radnoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo, 
održanoj dana 23.04.2012 godine, u okviru tačke Dnevnog reda “Zastupnička pitanja, 
inicijative i odgovori”, naglasivši da su ovih dana u Sarajevu započeti građevinski radovi na 
mnogobrojnim saobraćajnicama, te da je jedan od kapitalnih radova i sanacija mosta kod 
Ekonomske škole, između ostalog pokrenuo je zastupničku inicijativu: 
  
 
Zastupni čka inicijativa: 

 „Da se zbog normalnijeg odvijanja saobra ćaja, na toj raskrsnici, saobra ćaj reguliše 
postavljanjem policajca u vrijeme radne špice ili d a se semafori isklju če jer samo 
usporavaju odvijanje saobra ćaja” 
 
 
Odgovor na zastupni čku inicijativu: 
 
Obavještavamo Vas da policijski službenici ovog Ministarstva, svakodnevno prate stanje 
sigurnosti saobraćaja na području Kantona Sarajevo, te u cilju osiguranja sigurnog i 
nesmetanog odvijanja saobraćaja u uslovima kada se u Sarajevu na velikom broju lokaliteta 
izvode rekonstrukcije kolovoza, sanacija mosta, sanacija šina za gradski prijevoz i dr., 
sprovode pojačanu aktivnost policijskih službenika na poslovima sigurnosti saobraćaja. 
Kao što vam je poznato, tokom aprila su započeti radovi na sanaciji: mosta u ulici Hamdije 
Čemerlića, prva faza sanacije šina za gradski prijevoz na potezu Alipašina-Fra Anđela 
Zvizdovića, rekonstrukcija kolovoza ulica Azize Šaćirbegović, Gradačačka, Kolodvorska i 
druge ulice u gradu, što je u početku dovelo do stvaranja gužvi u saobraćaju, pa tako i na 
lokalitetu raskrsnice ulica Zmaja od Bosne i Hamdije Čemerlića. Nedugo zatim, 
privikavanjem građanstva na izmjenjeni režim saobraćaja i završetak radova na 
rekonstrukciji kolovoza u pojedinim ulicama, uticalo je na normalizaciju saobraćaja na 
pomenutoj raskrsnici, tako da smatramo, da se kroz navedenu raskrsnicu ne treba ubrzavati 
promet motornih vozila na način kako je to navedeno u inicijativi zastupnika Nedžada Fazlije. 
Isključivanjem semafora ili fizičkom regulacijom saobraćaja na raskrsnici ulica Zmaja od 
Bosne i Hamdije Čemerlića, uticalo bi se na sinhonizaciju semafora u tzv. „zeleni val“ i 
stvaranju zagušenja-čepova u saobraćaju ispred i iza navedene raskrsnice. 
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